
 

  

Referat af skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: FK 

Dato: 26.10 2022 

Varighed: 17.10 - 19.10 

 

Indkaldt:  

Line Friberg Nielsen LN, Michelle Christensen MC, 

Sander Nielsen SN, Marie Louise Stochholm MS, Mia 

Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg Nielsen LFN, 

Jonathan Cathinthed JC, Rigmor (Rebecca) Thomassen 

RT, Henrik Seehuusen HS, Mathilde Andersson MA, 

Felicia Kehlet FK, Anders Boesen, AB 

 

Fraværende:  

Afbud fra: Michelle 

Uden afbud:  

 

Dagsordenspunkt:  Uddybning:  Ansv 

1. Godkendelse af 

dagsorden og ref fra 

sidste møde 

 

Godkendt 

Line: Skærmpolitik har været vendt i den tidligere 

bestyrelse men har meldt sig som et ønske i forældrerådet i 

KKFO og kommer på dagsorden i SB ved næste møde. 

AB 

2. Meddelelser 

    2.1 Formand/kvinde 

    2.2 Skoleleder 

    2.3 Elevråd 

    2.4 Lærer 

2.1: Laura: Forældredelen der bliver holdt kursus i januar, 

da vi nye og ønsker at blive klædt på til SB opgaven. 

 

2.2  

Vi har afholdt vellykket motionsdag før efterårsferien. 

Vi har ansat en geo/bio/fysik lærer til 7. årg. 

Vi har fået nyt fibergræs i boldburet i efterårsferien - der 

kommer bander i de kommende uger. 

Vi har skruet ned for varmen til de 19 grader som 

forvaltningen anbefaler og informeret forældre og elever 

Vi har skrevet ud om at huske på de 5 vigtige råd om god 

hygiejne i forbindelse med at holde Corona for døren i den 

kommende vintersæson 

 

2.3 Jonathan fremlægger planen for elevrådet.  

 

Har holdt 2 møder - elevrådet har valgt 2 rep til SB, 

Jonathan og Rebecca fra 9 årgang. Det er aftalt at de skal 

lærer en rep fra 7 årgang op til at deltage i SB arbejdet 

Stort ønske at synliggøre elevrådet på skolen, herunder 

arbejde med trivsel på skolen, rep vil få et kursus med Børns 

vilkår.  

Super god energi - både det store og lille elevråd og arbejder 

med deres mærkesager ex. Rene toiletter.  

 

2.4 :  

Der er stor tilfredshed med at vi har fået ansat ny 

naturfagslærer Theis. 

LFN 
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3. Evaluering af 

kræmmerdag 
God kræmmerdag - god energi  

 

Mia har været tovholder i år, man opfordre til at SB skal 

huske at reklamere inden sommerferien, så det ikke kommer 

lige efter skolestart.  

Ligth model - så vi ikke skal koordinere det hele. 

To klasser med sodavand - ser SB ikke som noget problem 

 

Ark der er levende- så klasserne kan se hvilke boder der er 

valgt.  

 

Evt. Bod for SB- så de er synlige. 

 

Stor ros fra skolebetjent - der var fint oprydning på 30 min.  

 

15 % til Stavnsbo fonden til hjælp til lejrskoler.  

SB skal skrive ud hvad pengene går til. 

 

I år har pengene til fonden været færre end normalt  

 

SB rykker klasserne, så alle klasser får overført midler til 

Stavnsbofonden.  

SB ønsker der kommer et skriv om hvad de 15% går til. 

Sander vil formidle det til forældrene. 

LFN 

4. Info om budget 23 Anders gennemgik bilag 4.1 som er vedhæftet referatet – det 

er blot de overordnede økonomiske rammer for budget 

2023. 

Der er hovedpunkter i budgetudmeldingen: 

- Fastholdelse og rekruttering 

- Genoprette økonomien på specialområdet 

- Sundhedspleje og tidlig indsats 

- Øvrige 

 

Overførelsessagen fin hensigtserklæring.  

 

Vi har ingen indflydelse på budgettet, det er vores elevtal pr. 

5. 9. 2022, der ligger til grund for vores budgetudmelding. 

AB 

5. Kontaktforældremøde 

– temaer og tidsplan 

Christianshavnsskole holder 1-2 møder med 

kontaktforældrene på skolen.  

 

Det er op til SB at beslutte antal møder og indhold.  

 

Vi kan godt vente med at beslutte indholdet  

 

Obligatorisk at give årsberetning hvor alle forældre er 

velkomne – dette kan komme som et brev.  

 

SB beslutter et møde i dette skoleår i april.  

LFN 
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6. Drøftelse af det 

kommende arbejde i 

skolebestyrelsen 

En indledende drøftelse af styrker og udfordringer ved/på 

Christianshavns skole, med henblik på at vi som 

skolebestyrelse, på et senere møde lægger os fast på, hvilke 

temaer især skal fylde i denne periode 

 

Ny skoleleder  

Skoleplan er vores styrringsredskab, det er en overordnet 

plan lavet i MED  

 

Tre punkter som vi arbejder med som der ligeledes er fokus 

på i IBØ  

- CO – teaching (Plads til forskellighed)  

- Feedback 

- Elevinddragelse  

 

Der er fra SB et ønske om at ovenstående formidles til 

forældrene, så vi får en fælles fortælling om skolens 

identitet.  

 

Ved budget udmelding kan SB skrive høringssvar og derved 

yde indflydelse på det politiske niveau. 

 

Hvordan kan SB hjælpe skolen med at opnå mål?  

SB vil drøfte arbejdsområder for SB når den nye 

skoleledelse er sammensat. 

 

Vedhæfte stillingsopslag på skolelederstilling. 

 

LFN 

7. Henvendelse fra 

forældre 

Henvendelse omkring gårdvagter og bemanding 

Vi har en vagtplan og veste som gårdvagter har på så de er 

synlige, der sendes ekstra ud ved fravær.  

Vi arbejder i hverdagen med konflikt nedtrapning, ved at 

lære børnene: Gå væk og henvend dig til voksen  

LFN/AB 

 


